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Lacey Flint is a London policewoman with a secret past, a morbid fascination with
serial killers and a curiously empty flat. On the job she's quiet and plainly dressed. At
night she has an unusual social life.

When Lacey returns to her car one evening to find a woman fatally stabbed right by it,
she is taken in for questioning, but then a hand-delivered letter suggests the killer has a
special interest in Lacey herself.

Suddenly she is at the centre of a terrifying murder hunt, working with the smart but
damaged DI Dana Tulloch and the hostile DI Mark Joesbury, another person who
seems curiously fascinated with Lacey.

Is Joesbury's interest in Lacey personal or professional? Will Lacey cope as the case
pushes her into the limelight? And does the team have the skill to outwit one of the
nastiest serial killers Londoners have fallen prey to since the killer's infamous role
model... Jack the Ripper.
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评论

读完《雪人》之后我就终于总结了关于crime fiction我是最喜欢哪一种subgenre：
character study, slow-burning, revealing human psych and behaviors under extreme
conditions.
总之是偏文学小说风格。因此，并非刻意的，发现自己enjoy的作者大多都是女作家。
如Rowling, French, Penny,
因为她们笔下的人物更真实，更让我在意。今天多加一个Bolton.
但Bolton的文风，至少Lacey
flint系列，节奏感上更近似雪人。所以喜欢紧张感的读者可是尝试一下Bolton,至少当你
厌烦很多男作者笔下的女性角色仅为工具和符号的时候，记得其实有很多女作者的作品
也很棒。

-----------------------------
虽然绕了一圈，但结局还是和我的猜想一样。我个人对开膛手杰克是没那么大的兴趣的
，只是喜欢《Little Black
Lies》才会翻这作者别的作品出来看，可惜这本没有那本那么得我心，也不是写心理为
主的。不是很喜欢女主，不够聪明，不够机警，不像男主Josebury直觉准，反应快。我
想我不会看Lacey Flint系列的另外几本了。
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